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M vészeti tanfolyamok a Napra – Forgóban! 
Szarvas, Vasút út 43. 

Az Alkotóházban folyamatosan lehet jelentkezni a következ  kurzusokra:
   rajz- festészet 

- felvételi el készít  / rajz / 
- kerámia
- szövés
- mintázás, szobrászat 

A foglalkozások heti 1 alkalommal,  el zetes egyeztetés szerint lesznek, melyre 14 – 
100 éves korig várunk minden ügyes és ügyetlen alkotni vágyót! 
A tanfolyam 10 alkalmat foglal magába. 

A tanfolyamok árai: 

 Rajz- festészet               25 óra          18.000.- Ft 
Oktató : Baráth Nóra fest m vész

 Tel:  06-70/541-3323 

              Felvételi el készít  (rajz)       25 óra          16.000.- Ft 
 Mintázás, szobrászat      25 óra          20.000.- Ft 
 Kerámia                          25 óra          20.000.- Ft 

Oktató : Fabó Éva okleveles képz m vész
 Tel:  06-30/904-2459 

 Szövés                           20 óra          15.000.- Ft 
Oktató :  Dombóvári Zita okleveles iparm vész
Tel:  06-70/335-0251  

Az árak az alapanyagot, a modellt és az oktatás díját foglalják magukba. 

Alább a képviselő-testület 
szeptember 20-án tartott ülé-
sén született egyes döntéseiről 
adunk tájékoztatást.

A rendelet módosult, az 
ár maradt

Júniusi ülésén a képvise-
lő-testület 1,974 Ft/MJ, brut-
tó 2,369 Ft/MJ-ban állapította 
meg a lakossági távhőszolgálta-
tás árát  a Szarvasi GyógyTer-
mál Kft. ügyvezetőjének javas-
latára. A szeptemberi ülésen bi-
zonyos módosításokat fogadtak 
el a távhőszolgáltatásról szóló 
rendeletet illetően, de a szolgál-
tatás ára nem változott.

Akarjuk a társulást
Dönteniük kell az érintett te-

lepüléseknek, hogy december 
31-ike után is fenn kívánják-e 
tartani a Körös-szögi Többcé-
lú Társulást. A társulás létreho-
zásakor, 2004-ben három évre 
kötöttek erről megállapodást, 
melynek hatálya az év végén 
jár le. A szarvasi képviselők a 
legutóbbi testületi ülésükön ki-
fejezték szándékukat a társulás 
fenntartására.

Újra Bursa Hungarica 
Mint 2000 óta mindig, idén 

is csatlakozik Szarvas Városa 
a felsőoktatásban tanuló, hátrá-
nyos helyzetű hallgatók támo-
gatását célzó, Bursa Hungarica 
ösztöndíjpályázathoz. Az előző 
évihez képest néhány területen 
megváltozott pályázati feltéte-
leket a Szarvas és Vidéke heti-
lapban is elolvashatták és meg-
találják az interneten is. A kép-
viselők döntése nyomán az ön-
kormányzat kötelezettséget vál-
lalt arra, hogy a támogatások 
pénzügyi fedezetét – 3 millió 
forintot – a jövő évi költségve-
téséből elkülöníti.

Több beteget fogad-
nának

A Szarvasi Egészségügyi 
Szolgáltató Kft. javaslatára 
Szarvas Önkormányzata meg-
teszi a szükséges lépéseket ah-
hoz, hogy a jövőben a gyoma-
endrődi és a hunyai krónikus 
ellátásra szoruló betegeket a 
szarvasi kft. Ápolási Intézet-
ében fogadják. Korábban e két 
település ilyen ellátást igény-
lő betegeit a békéscsabai Ré-
thy Pál Kórházban helyezték el, 
de a szarvasi intézet kedvezőbb 
feltételek között tudja vállalni 
ezt a feladatot. Az ellátási te-

Döntésekről dióhéjban
rület módosítását törvény teszi 
lehetővé, s az előzetes tárgyalá-
sok azt mutatják, hogy ez a vál-
toztatás minden érintett számá-
ra megfelelő lenne.

Gondozzák a vagyont
Egy idén augusztusban lét-

rejött szerződésnek megfelelő-
en 9 ingatlant adott át Szarvas 
Város kizárólagos tulajdonába 
a Kincstári Vagyoni Igazgató-
ság. A képviselők a legutóbbi 
testületi ülésen úgy döntöttek, 
hogy a területek gondozásával 
– egy kivételével – a Szarva-
si KOMÉP Városgazdálkodási 
Kft.-t bízzák meg. A kilenc kö-
zül egy területet bérbe adnak, 
ennek gondozása a használó 
feladata lesz.

Ugyancsak a KOMÉP Kft.-re 
bízzák a szennyvíztelep köze-
lében lévő két, jelenleg haszná-
laton kívül lévő önkormányzati 
ingatlant. A területek megfelel-
nének fa és cserjenevelésre.

Más a tanyagondnok
A képviselő-testület egyetér-

tését fejezte ki azzal, hogy a vá-
ros önkormányzata módosítsa a 
Magyar Evangélikus Egyház-
zal a tanyagondnoki feladatok 
ellátására idén nyáron kötött 
szerződését. Ennek értelmében 
az egyház Szarvas külterületé-
nek III. és VI. körzetében látná 
el a tanyagondnoki szolgálatot, 
az V. körzetben ezt a feladatot a 
Körös-szögi kistérség intézmé-
nye vállalja.

Szarvas város szabályozási 
tervének módosítása 

Ezúton tájékoztatom Szarvas város lakosságát, hogy Szarvas Vá-
ros  Önkormányzata a Szarvas, külterület 0640-0642. hrsz-ú ingat-
lanokon (szarvas-mezőberényi út melletti sertéstelep szomszédságá-
ban) tervezett Biogáz üzem megvalósítása érdekében a településren-
dezési terveket módosítani kívánja.

Az épített környezet alakításáról és védelméről szóló többször mó-
dosított 1997. évi LXXVIII. tv. 9.§. (2) bekezdése értelmében a tele-
pülésrendezési eszköz kidolgozása előtt meg kell határozni a rende-
zés alá vont területet, ki kell nyilvánítani a rendezés általános cél-
ját és várható hatását, hogy az érintettek azzal kapcsolatban javas-
latokat, észrevételeket tehessenek. Ennek során az érintett népesség, 
szervezetek, érdek-képviseleti szervek véleménynyilvánítási lehető-
ségét biztosítani kell, ezért a helyben szokásos módon az érintettek 
tudomására kell hozni a településrendezési eszköz kidolgozásának 
elhatározását.

Ennek teljesítése érdekében kérem, hogy 2007. november hó 5-ig 
a Polgármesteri Hivatal 310. számú irodájában adják le észrevéte-
leiket. Elektronikus leveleiket a muszak@szarvas.hu címre várjuk 
javaslataikkal, hogy azokat a rendezési terv készítésénél fi gyelembe 
tudja venni a tervező.                Babák Mihály, polgármester

Vízkárelhárítás
Az évente szokásos vízkárelhárítási létesítmények őszi szemléjét 

tartották meg a szarvasi városházán szeptember 25-én.A megjelen-
teket Tímár Béla köszöntötte, majd Dankó László beruházási ügyin-
téző számolt be a belvízelvezető rendszer korszerűsítését és bővíté-
sét célzó pályázatról, mellyel a 44-es főúttól Északra elterülő város-
rész középső részét érintené. Szólt arról is, hogy az északi városrész 
további öblözeteit a megyei önkormányzat által koordinált nagyobb 
projekt oldhatja majd meg, míg a déli városrész belvízelvezető rend-
szerének felújítása most nincs a tervekben.

Ezt követően Dernovics László önkormányzati képviselő a külterüle-
ti belvízproblémákról szólt, mint mondta, nagy a gond. Galambos Imre 
képviselő, bizottsági elnök is a belvízelvezető rendszer aktuális problé-
máira hívta fel a fi gyelmet. A problémás esetek megoldásáról a Körösi 
Vízgazdálkodási Társulat nevében Csík Zsolt mondta el, hogy egy részü-
ket bevételeikből meg tudják oldani, más esetekben elkészítették a terve-
ket, s próbálnak forrást keríteni a kivitelezésre. Gondot okoz ugyanakkor 
– hallottuk –, hogy a magánterületeken is átvezető tervek megvalósulá-
sához a tulajdonosi beleegyezés szükséges, s ez nincs meg minden eset-
ben. A helyzet rendezésére a társulat a közeljövőben az érintett területek 
tulajdonosainak meghívásával egyeztető fórumot kezdeményez.       T.L.


